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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 18 octombrie 2018, 

 în şedinţa extraordinară a Consiliului Local 
 

 

 

 Prin Dispoziţia nr.1092 din 15 octombrie 2018 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

extraordinară a Consiliului local din data 18 octombrie 2018, ora 1500, care are loc în 

sala de şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  
       

1. Sîrbu Mitică 

2. Ionescu Liviu-Ovidiu 

3. Cioacă Ionuţ 

4. Neacşu Lucian 

5. Ciocîltan-Falan Corina Ionela 

6. Nichita Tereza 

7. Muscalu Ionel 

8. Gâdea Gheorghe 

9. Ilie Clement 

10. Săndulescu Petronela Marinela 

11. Dragomir Ion 

12. Pălăngeanu Dunia 

13. Sîrbu Adelina Veronica 

14. Matei Mihai 

15. Oprişan Gigi 

16. Ţigănilă George 

 

Absenţi:  
 

1. Pick  Ladislau 

2. Vladu Alexandru 

3. Anghelescu Adrian Valentin 

4. Ciulacu Mirela 

5. Meclea Alina 

 
 

Preşedinte de şedinţă este domnul Sîrbu Mitică, ales prin H.C.L. nr.355 din 29 

august 2018. 
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Domnul consilier Sîrbu Mitică: Bună ziua, doamnelor și domnilor! Începem 

ședința extraordinară de astăzi prin a asculta imnul de stat al României.  

Vă mulțumesc! Dau cuvântul doamnei Băiceanu pentru prezență. 

Doamna secretar Băiceanu Liliana: Sunt prezenţi 16 consilieri, este îndeplinit 

cvorumul legal. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Mulțumesc! Pentru ordinea de zi, așa cum ați fost 

informați, avem 8 puncte. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă îmi permiteți, domnule președinte, aș vrea să 

suplimentez cu încă două puncte. Două puncte care sunt necesare pentru implementarea 

unor proiecte europene și care au termen de finalitate a depunerii, sfârșitul lunii acesteia, 

31 octombrie.  

Este vorba de proiectul de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului local 

nr.273/29.07.2015 privind modificarea și completarea inventarului bunurilor care fac 

parte din domeniul public al Municipiului  Giurgiu, înscrise în Hotărârea Consiliului 

local al municipiului Giurgiu nr.135/26.08.1999 modificată și completată prin Hotărârea 

Consiliului local al municipiului Giurgiu nr.76/16.05.2002 privind însușirea inventarului 

bunurilor care aparțin domeniului public al Municipiului Giurgiu. 

Și cel de-al doilea, cu privire la aprobarea  demarării procedurilor legale pentru 

transmiterea unor bunuri din domeniul public al statului, aflate în administrarea 

Ministerului Transporturilor și concesiunea Companiei Naționale Administrația Porturilor 

Dunării Fluviale S.A. Giurgiu, în domeniul public al Municipiului Giurgiu. Este vorba de 

Canalul Plantelor. Există posibilitatea de a-l lua în administrare și de a face activitate 

portuară și de a dezvolta turistic, agrement și economic, tot acest Canal al Plantelor. 

Primul punct de pe ordinea de zi este intabularea șoselei de centură, de la podul 

Bizetz până la Fabrica de Zahăr. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Supun la vot ordinea de zi, plus cele două puncte 

suplimentare. Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea Contului de execuție al 

Bugetului local pentru trimestrul III 2018 
 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului local de 

venituri și cheltuieli pe anul 2018 și rectificarea Listei de Investiții aferente 
 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de 

împrumuturi interne pe anul 2018 și a Listei de Investiții aferente 

 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Alte discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului 

 centralizat al instituțiilor publice finanțate integral sau parțial din venituri 

 proprii și subvenții pe anul 2018 

 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Alte discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea aprobarea implementării în 

 cadrul Societății Comerciale TRACUM S.A. Giurgiu, având ca autoritate publică 

 tutelară Consiliul local al municipiului Giurgiu, a măsurilor dispuse de legislația 

 speciafică privind guvernanța corporativă a întreprinderilor publice, pentru 

 ocuparea funcției de director general 

 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Alte discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 6: proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 178.080 lei, 

 în vederea acordării cadourilor de Crăciun antepreșcolarilor, preșcolarilor și 

 elevilor din Municipiului Giurgiu 

 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de învățământ-cultură. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învățământ-cultură a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Alte discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 7: proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico- 

 economici actualizați după achițiție pentru obiectivul de investiție ”Dotări cu 

 mobilier specific laboratoarelor școlare, alte categorii de mobilier și dotări 

 indepenedente, pentru Școala Gimnazială ”Academician Marin Voiculescu” 

 Giurgiu, derulat prin Programul național de dezvoltare locală II 2017-2020” 
 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de învățământ-cultură. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învățământ-cultură a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Alte discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 8: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii acordurilor de 

 parteneriat între Municipiul Giurgiu și unitățile de învățământ liceale și 

 gimnaziale din Municipiul Giurgiu 

 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de învățământ-cultură. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învățământ-cultură a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Discuţii? 

Doamna consilier Sîrbu Adelina: Eu vreau să intervin! O să fiu un pic cârcotașă 

astăzi și aș vrea să-i întreb pe colegii mei, dacă dânșii sunt de acord cu acest proiect. Nu 

ar fi mai bine să cumpărăm copiilor calculatoare și laptopuri și să le punem în pomul de 

Crăciun, decât să cumpărăm ornamente de 28.000 de lei? Ornamentele pot fi aduse de 

acasă de către elevii noștri sau pot fi confecționate și haideți să investim bani în dotarea 

școlilor pentru aparatură electronică. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da, vă voi da răspunsul. Programul cu 

calculatoarele ține de fiecare liceu. Am cerut la începutul anului acesta, fiecărui liceu, să-

și facă necesarul de calculatoare pentru clasele pregătitoare de informatică. Și am cerut 

fiecărui, singurul care, Maiorescu și-a rezolvat pentru că au primit și o sponsorizare și și-

au cumpărat. Cartojan și-a făcut dosarul și l-au susținut și a primit. Toți ceilalți nu și-au 

făcut dosarele. Ce putem să facem noi? 

Iar acest proiect, pentru că aceste ornamente școlare sunt pentru împodobirea 

orașului, nu a școlilor respective. Este un proiect pe care l-am inițiat, tocmai ca să nu 

venim noi și să cumpărăm obiecte de iluminat ornamental pentru oraș. Și am cerut 
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fiecărei școli, asigurându-le un buget de 5.000 de euro pentru fiecare școală, să-și 

împodobească în Parcul Alei, fiecare liceu, cum consideră dumnealor mai bine și ce temă 

de proiect și-au stabilit și cum vor să facă acest lucru. Singurii care nu au  trimis până în 

acest moment este Liceul Vianu, unde am înțeles că doamna director le interzice să facă 

această acțiune și Școala nr.4. 

Doamna consilier Sîrbu Adelina: Doamna director să știți că nu le interzice. 

Doamne ferește! Nu! Este puțin supărată pentru că a depus o cerere la Primărie prin care 

solicita 15.000 de lei pentru achiziționarea unui xerox multifuncțional, necesar 

desfășurării în bune condiții a examenului de bacalaureat și acel xerox nu a fost 

achiziționat nici până la momentul actual. I s-a spus că nu au bani. Acesta a fost motivul! 

Din câte am înțeles, vor participa la acest proiect. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Programul de investiții la școli nu-l stabilește nici 

directorul de la școli, îl stabilim aici în cadrul Consiliului. Acest program, pot să nu 

participe la acest proiect privind amenajarea de sărbători. 

Doamna consilier Sîrbu Adelina: Or să participe! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este problema dumnealor! Asta este! Dar, păcat de 

copii aceia care sunt entuziaști și care doresc să vină. Nu! S-a transmis așa pe surse, că nu 

ar dori doamna director! 

Doamna consilier Sîrbu Adelina: Vă spun că vin de la școală și vor participa. 

Aceasta a fost supărarea noastră legată de acel xerox multifuncțional. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Deci, aștept de la fiecare școlă să-și facă programul 

cum trebuie, să-și facă documentația cum trebuie și să solicite calculatoare pentru sălile 

de calculatoare. Și am luat această decizie să dotăm câte o clasă cu aparatură IT de ultimă 

generație și toate laboratoarele pentru că au acele cursuri care trebuiesc efectuate în 

condiții bune. Dar, nu poate Primăria să facă și treaba școlilor vis-a-vis de proiect. 

Am să vă spun un singur lucru: nu știu ce-i trebuie unei școli, unui liceu un 

mulfifuncțional de copiat de 15.000 lei, când nici în Primărie nu avem așa ceva și nici o 

școală nu are așa ceva! Ajungem să cerem investiții pentru lucruri care nu sunt de strictă 

necesitate, în detrimentul altora. 

Doamna consilier Sîrbu Adelina: Îmi cer scuze! Este de strictă necesitate. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu! Știu prețurile din piață. Știu ce înseamnă 

un multifuncțional. Un multifuncțional de 15.000 lei este un gigant. 

Doamna consilier Sîrbu Adelina: Vă invităm să participați la un examen de 

bacalaureat sau de titularizare și să vedeți că avem nevoie de aceste aparate. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Mergem la această firmă din Giurgiu care face 

copii și îi întrebăm ce prețuri sunt și ei lucrează în sistem intensiv. Și o să vedeți că au 

aparate care fac nu știu câte mii de copii pe oră sau nu știu, fără nici o problemă și nu 

costă atât de mult. De aceea am interzis să se facă cumpărări de astea, cum dorește 

fiecare. Eu nu știu de unde a găsit de 15.000 de lei un multifuncțional! Și ce nevoie are? 

Bacalaureatul este o singură dată în vară. Ținem un aparat de 15.000 care copiază într-o 

jumătate de oră tot ce au nevoie și după aceea ne uităm la el. Consumabilele lor sunt 

foarte scumpe și din cauza aceasta nu am acceptat. Putem merge la nivel centralizat, să 

luăm unei instituții și să-l folosească toate instituțiile de învățământ, acel multifuncțional. 

Dar, să investim când nu avem calculatoare în toate școlile, să investim cum ați zis dvs. 
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că trebuiesc calculatoare și să nu luăm și să dăm 15.000 de lei, nu am fost de acord. Din 

acest considerent nu am fost de acord! Iar, achiziția acestor aparate, aparaturi pentru buna 

funcționare a unităților, le vom lua și în concordanță și cu necesitatea respectivă. Din 

cauza aceasta! 

Iar proiectul acesta, noi puteam să luăm ca Primărie, să cumpărăm aceste, anul 

trecut nu am luat. De obicei luăm o dată la doi-trei ani, aceste ornamente de sărbători și 

anul acesta nu am mai vrut să le luăm noi la nivel de Primărie. Am zis să mergem prin 

școli, pentru că nu facem aceste ornamente pentru plăcerea primarului sau a consililerilor. 

aceste ornamente sunt pentru plăcerea copiilor! Dacă dispare și această plăcere, o să 

ajungem să ne facem Crăciunul cu Valentines Days sau de Thanksgiving days, de ziua 

recunoștinței cu curcan. 

Am zis să vină această solicitare, să vină această gândire din partea copiilor. Până 

la urmă e copacul lor, zona lor unde și-o modernizează, și-o înfrumusețează cu aceste 

ornamente și va fi locul lor. 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Dacă îmi permiteți! Noi vom vota pentru! Nu 

credem că este un proiect greșit, ba dimpotrivă, așteptam chiar demult ca tinerii să fie 

implicați în astfel de acțiuni, de înfrumusețare, până la urmă a acestui parc, care este un 

parc simbol al orașului Giurgiu. Am văzut că numărau pomii și împărțeau pentru fiecare 

unitate școlară, pe cei de la Primărie și am discutat despre proiect și mi s-a părut că este o 

idee excelentă pentru că angrenarea tinerilor în astfel de proiecte face parte din 

patriotismul local. Vrem să avem tineri care să iubească orașul, vrem să ne implicăm la 

Let`s do it sau la altceva când facem curățenie, dar trebuie să ne implicăm și atunci când 

vrem să fie mai frumos locul în care trăim și până la urmă, așa cum am zis este un simbol 

al tinereții și al... Fiecare dintre noi s-a dus și s-a pupat prima dată acolo! Să fim serioși! 

Domnul consilier Țigănilă George: O idee foarte bună pentru școlile care vor 

trebui să împodobească acești frumoși pomi. Un singur lucru aș vrea să, o valoare prea 

mare mi s-a părut. Puțin, puțin și către școală trebuie aruncat. Dar e o idee 

nemaipomenită, cum a spus și colegul meu, e ceva în premieră și o vor face toți copiii de 

la toate liceele. 

Domnul primar Barbu Nicolae: De la toate școlile! 

Domnul consilier Țigănilă George: Să vină toți cu mămicile lor, să fie ajutați. 

Domnul primar Barbu Nicolae: În ceea ce privește valoarea, să știți că aceste 

ornamente de sărbători nu sunt ieftine. Cine spune, uitați-vă că și Bucureștiul cheltuie 

cred că, peste jumătate de milion de euro cu tot ce vedeți sau cel puțin jumătate de milion 

sau poate se duce și mai mult pe ornamente.  A stabili o sumă de 5.000 de euro pentru 

fiecare, este o sumă care să le permită anul acesta să-și împodobească locul lor ales, anul 

următor să dezvolte proiectul acesta, adică să vină și cu alte obiecte. Tematica e pe doi 

ani. Adică, gândesc anul acesta o tematică de început și anul următor să dezvolte tematica 

care și-au ales-o și să creeze o zonă de interes mai mare, adică să vadă lucrurile mult mai 

vizibil. 

Să știți că o să vă pună la dispoziție cei de la Compartimentul Tehnic din Primărie 

și învățământ, cataloage cu prețurile acestor obiecte. Ei muncesc un an și vând o dată și 

au prețuri pe măsură, indiferent cum ai da-o. Deci, nu e o valoare mare! 
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Domnul consilier Ilie Clement: Zicea domnul consilier Țigănilă că este suma foarte 

mare. Am făcut împreună cu doamna Săndulescu un calcul, 21 de milioane, înseamnă la 

câte unități de învățământ avem, cam 18,6 milioane/școală. 

Domnul primar Barbu Nicolae: 5.000 de euro, cam 20.000 de lei. Nu cumpără 

Primăria! Școlile respective cumpără. Transparență totală! 

Domnul consilier Matei Mihai: Dar, de unde sunt banii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Noi asigurăm, dar ca să nu spună că avem noi 

parti-pris cu cineva și cumpărăm noi de la x și de la y. Dacă nici acum nu există 

transparență! Școlile respective, copiii își caută pe net aceste prețuri. Copiii văd care este 

costul unui obiect. Până la urmă, să știți că nimeni nu apreciază, decât atunci când îl 

implici și vede costul respectiv al bunului respectiv. Altfel spune: e, mare lucru! Un bec, 

acolo! Dar, becul ăla, costă destul de mult și atunci văzând costurile, ei vor aprecia mai 

mult valoarea lor, pentru că sunt destul de scumpe. Nu sunt ieftine!  

Oricum, aveam planificat pentru anul acesta, să cheltuim în jur de 100.000 de euro. 

Mergem pe școli cu ce au de investit și pe urmă, investim noi în partea noastră. Și 

mergem la școli și îi lăsăm pe ei. Sunt 13 școli. Asta înseamnă că 65.000 de euro se vor 

cheltui prin școli. Fiecare își îmbunătățește. Până la urmă toți banii aceștia se duc în parc. 

Domnul consilier Matei Mihai: Dar, eu nu am spus că nu e transparență! Nu! 

Transparent! Nu am zis că nu e transparent. 

Domnul consilier Ilie Clement: Constat cu tristețe că atunci când se intenționează a 

se face un lucru bun pentru populația municipiului, pentru tineri... 

Domnul consilier Matei Mihai: Haideți să lăsăm politica, vă rog frumos! 

Domnul consilier Ilie Clement: Domnu, e cuvântul meu și vă rog frumos să vă 

abțineți! Da! Nu am spus nimic împotriva PNL-ului, nu am spus nimic pro PSD, e un 

punct de vedere și vă rog să-l respectați! Dacă nu, ușa nu e încuiată. 

Domnul consilier Matei Mihai: Mă dați afară? 

Domnul consilier Ilie Clement: A, nu! Vă propun! 

Domnul consilier Matei Mihai: Ce propuneți? 

Domnul consilier Ilie Clement: Dacă nu vă convine ce vreau au să spun! Da! V-am 

ascultat civilizat, cu atenție, același lucru vi-l cer și dvs.! 

Deci, repet: dacă se vrea să se facă un lucru bun care să bucure copiii noștri, 

nepoții noștri, nu e bine! Dacă nu facem, iar nu e bine! 

Vis-a-vis de problema ridicată de doamna consilier, e adevărat că Liceul nr.2 s-a 

supărat, dar nu vrea să înțeleagă că bugetul ăsta este limitat! Că noi îl aprobăm! Păi dacă 

ar avea Primăria bani să nu intre în sala de Consiliu, tot nu s-ar rezolva problemele. Dar, 

gradual le luăm și noi în raport de priorități. Păi dacă Liceul Vianu vrea calculator de 150 

de milioane, de ce ceilalți nu ar avea dreptul la unul? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Multifuncțional! 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Domnule consilier, am o rugăminte! Nu mai 

implicați școala, că nu are nici o legătură. 

Domnul consilier Ilie Clement: Nu! Eu am dat un răspun doamnei.. 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Nu dați exemplu, că nu are nici o legătură! 

Domnul consilier Ilie Clement: Orice școală și-l dorește, da! Dacă nu s-a putut, asta 

este, doamna consilier! 
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Doamna consilier Sîrbu Adelina: De obicei, Tudor Vianu este centru de examene. 

Vin mai multe școli și susțin examenul! De aceea au solicitat acest aparat, nu strict pentru 

Liceul Tudor Vianu. Îmi pare rău, nu vreau să mă cert cu dvs.! 

Domnul consilier Ilie Clement: Dar, mai puțin ca valoare nu se poate? 

Doamna consilier Sîrbu Adelina: Nu știu ce au căutat colegele mele. 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Noi credem că este un exercițiu de administrare 

al banului public, foarte bine de către școli și de către echipele acestea de copiii. Vom 

vota și cred că trebuie să trecem la vot! 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Alte discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 14 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 2 abțineri 

(doamna consilier Sîrbu Adelina și domnul consilier Matei Mihai). 

 

Punctul S01: proiect de hotărâre privind aprobarea modificarii Hotărârii 

 Consiliului local nr.273/29.07.2015 privind modificarea și completarea 

 inventarului bunurilor care fac parte din domeniul public al Municipiului 

 Giurgiu, înscrise în Hotărârea Consiliului local al municipiului Giurgiu 

 nr.135/26.08.1999 modificată și completată prin Hotărârea Consiliului local al 

 municipiului Giurgiu nr.76/16.05.2002 privind însușirea inventarului bunurilor 

 care aparțin domeniului public al Municipiului Giurgiu 

 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Alte discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul S02: proiect de hotărâre privind aprobarea  demarării procedurilor 

legale pentru transmiterea unor bunuri din domeniul public al statului, aflate în 

administrarea Ministerului Transporturilor și concesiunea Companiei Naționale 

Administrația Porturilor Dunării Fluviale S.A. Giurgiu, în domeniul public al 

Municipiului Giurgiu 

 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de învățământ-cultură. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învățământ-cultură a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Alte discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctele de pe ordinea de zi fiind epuizate, vă mulțumesc și vă doresc o zi bună în 

continuare! 

 

Şedinţa se încheie la ora 1522. 
 

 

 

 P R E Ş E D I N T E, 
 

                   Sîrbu Mitică                              SECRETAR, 

           

                                     Băiceanu Liliana                   ÎNTOCMIT, 
                                  

                     Stanciu Violeta 
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